
Agent Taddeiego: Nie wiem, dlaczego nie został powołany
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Po raz szósty w tym sezonie, Rodrigo Taddei nie znalazł miejsca w

meczowej kadrze. Zawodnik nie znajduje się w planach trenera podobnie

jak Simplicio czy Cicinho i coraz częściej mówi się o jego odejściu już  zimą.

Portal calciomercatoweb.it skontaktował się z agentem piłkarza,

Alessandro Luccim.

 

- Nie wiem, dlaczego trener go nie powołał, trzeba by jego zapytać. Ewidentnie nie

widzi go. Mówimy tu o trzecim wykluczeniu z kolei i niestety nie jest to nowość.

Rodrigo czuje się dobrze, grał już nie na swoich pozycjach, tak jak na San Siro

przeciwko Interowi z powodu sytuacji awaryjnej. Zobaczymy jak od dziś do stycznia

rozwinie się sytuacja, rozmawianie o mercato jest zbyt wczesnym. Spotkamy się z

kierownictwem w odpowiednim czasie i porozmawiamy na spokojnie. Chłopak jest

przykładem sprawiedliwego gracza, nie wierzę, że ma problemy z trenerem. Miał

zawsze świetne relacje ze wszystkimi trenerami, z którymi pracował.
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